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Abstract (en)
[origin: CA3191998A1] The invention relates to a cooled grate block (1) as part of a grate for a system for thermally treating waste, comprising: a
block body (3) in the form of a cast part having an outer supporting face (7) for the waste to be treated; a flat cavity (50) situated directly below the
supporting face (7), for receiving a cooling fluid; a fluid feed line (52) and a fluid discharge line (54), which are connected to the cavity (50); at least
one deflection element (66), which is arranged in the cavity (50) to direct a cooling fluid within the cavity (50) from the fluid feed line (52) to the fluid
discharge line (54); and a valve element (74) situated in the end region (11) of the cavity (50), for distributing the cooling fluid fed into the cavity (50)
through the fluid feed line (52).

Abstract (de)
Gekühlter Rostblock (1) als Teil eines Rostes für eine Anlage zur thermischen Behandlung von Abfall, umfassend:einen als Gussteil ausgebildeten
Blockkörper (3) mit einer äusseren Auflagefläche (7) für den zu behandelnden Abfall,einen direkt unterhalb der Auflagefläche (7) angeordneten
flächigen Hohlraum (50) zur Aufnahme eines Kühlfluids,eine Fluidzufuhrleitung (52) und eine Fluidabflussleitung (54), welche mit dem Hohlraum
(50) verbunden sind,mindestens ein im Hohlraum (50) angeordnetes Umlenkungselement (66), um ein Kühlfluid im Hohlraum (50) von der
Fluidzufuhrleitung (52) zur Fluidabflussleitung (54) zu lenken, undein im stirnseitigen Bereich (11) des Hohlraums (50) angeordnetes Verteilelement
(74) zur Verteilung des durch die Fluidzufuhrleitung (52) in den Hohlraum (50) eingespeisten Kühlfluids.
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